



Entry

## MAM FEEL GOOD GLASS BOTTLE 90ml

Designer

**GP Designpartners**

Company

**MAM Baby AG**

[www.mambaby.com](http://www.mambaby.com)



Die MAM Feel Good Glasflasche 90ml ist aus hitzebeständigem Spezialglas und wurde für die Bedürfnisse von Neugeborenen und deren Eltern entwickelt. Die extrakleine Flasche und Sauger ermöglichen eine einfache Handhabung bei den ersten Fütterungen. Die ergonomische Form sorgt für einen sicheren Griff und weite Öffnungen für simples Handling sowie Reinigung. Die auslaufsichere Staubkappe hat eine integrierte Skala, die als praktischer Messbecher dient. Die Feel Good Glasflasche 90ml wurde mit medizinischen Experten entwickelt. Die ideale Flasche für Neugeborene unterstützt unsere Mission, Babys in ihrer individuellen Entwicklung zu fördern.

The MAM Feel Good Glass Bottle 90ml is made from premium heat resistant glass and was especially designed for the needs of newborns and their parents. The extra small size of the bottle and the teat enable an easy handling for the first bottle feedings. The ergonomic shape ensures a secure grip and wide openings make it easy to use and clean. The spill-proof dust cap has an integrated scale that can be used as a handy measuring cup for formula. The MAM Feel Good bottle 90ml was developed with medical experts. It complements the bottle range with an ideal newborn-size and helps our mission to support babies in their individual development.